
Resposta a la Ciutadania de CIU al Ple de 19-01-2011 
 
 
La Sra. Herranz diu: 
“A veure, dues preguntes. Els grups de l’oposició, respecte a tot el 
comentari que ha fet la Núria, què en pensen vostès, què pensen fer, i si 
estan disposats a fer la passejada.  
 
I la segona pregunta és, o comentari, o diguin-li com vulguin. Espero que 
les mocions que s’aproven en aquest ple vagin a algun cantó, perquè jo 
les que han fet, els resultats no els he vist, perquè verdaderament, si 
aquestes mocions van a parar o els hi fan el mateix cas que fan a les 
nostres peticions l’equip de govern, omplirem papereres. 
 
“Bé, aviam, Sra. Herranz, vostè no sé si es recorda, però ja va ser al darrer 
trimestre de l’any passat que justament Convergència i Unió va preguntar sobre 
el tema de les papereres. Concretament era una pregunta que vam adreçar, 
que demanàvem concretament qui es faria càrrec, un cop ja s’hagués cedit 
l’obra, i què passaria amb el manteniment de totes elles.  
 
Per tant, d’alguna manera estem sobre el tema, la resposta que se’ns va donar 
va ser fum d’estampa, com qui diu, però a sobre del tema hi som. Si vostès, a 
més a més, ens ajuden a poder seguir i poder fer més front comú, doncs 
benvingut sigui. No només jo sinó també la resta de membres del nostre equip 
assistim i som presents, habitualment passem per Finestrelles, podem 
constatar la deixadesa del cas, i evidentment la situació és aquesta, però si 
vostès consideren necessari que tots els grups polítics hi pugem i fem una 
visita conjunta, ja saben que quan ens han demanat suport en aquest aspecte 
l’han tingut per part de Convergència i Unió.  
 
Per tant, reiterem la nostra disposició al respecte.” 
 


